
Årsmöte via Zoom 26 februari 2021 

 

 

 

 

 

Årsmötet genomfördes i år via 

Zoom på grund av corona-

restriktionerna. 

 

Inloggade deltog 33 medlemmar 

(varav en per telefon) plus en 

vänmedlem.  

 

11 medlemmar hade skickat in 

röstsedlar via post i förväg, så 

röstlängden blev 44 röst-

berättigade medlemmar. 

 

Det fungerade över förväntan med 

inloggningen. Ingen behövde extra 

hjälp för att komma in. 

 

Vid några datorer satt två 

medlemmar i samma hushåll. 

 

 

 

 

 

 

Vissa dokument visades via så 

kallad ”shared screen”. 

 

Förutom föredragningslistan 

visades årsredovisningen och 

budgetförslaget för 2021, som 

kommenterades av kassören 

Birgitta. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Mötet röstade för alla de lagda 

förslagen.  

Det innebär att årsavgiften 

kommer att höjas med 20 kronor 

2022, eftersom både förbund och 

distrikt har höjt sina avgifter.  

Den nya årsavgiften blir då 285 

kronor. 

 

 

Även valen gick efter ritningarna. 

Valberedningen föreslog omval för 

ordförande Lars-Åke Hovén och 

Birgitta Airas, Ulla Lundström, 

Britt-Marie Öquist och Börje 

Granath. 

Två av de nya ledamöterna från 

förra årsmötet har tyvärr lämnat 

styrelsen i förtid av hälsoskäl. 

Därför behövdes också två 

fyllnadsval på ett år. 

Det blev en ”nygammal” ledamot i 

och med att Ann Falk återkom, 

efter att ha varit adjungerad ett år.  

Den andra ledamoten som valdes 

på ett år var Karin Becker, som 

här ses vinka. 

Margareta Regnström och Vivian 

Johansson har ett år kvar av sin 

period. 

 

Efter avslutat möte blev det lite 

allmän diskussion om hur mötet 

hade fungerat. 

Det var lite problem med ljudet i 

Medborgarhuset, där ordförande 

och några till satt, vilket gav viss 

överhöring bland annat. Men 

annars fungerade det överlag helt 

ok. 

Skönt att vi har klarat av det! 

 

 


